
ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Drezúrnej komisie SJF  

11. 02. 2023 online 

 

Prítomní:   Balážová Jana 

Fraňová Linda 

Horná Michaela 

Pechová Michaela (časť zasadnutia) 

Vančo Peter 

 

Ospravedlnená: Valentová Denisa 

 

Hostia: Bačiak-Masaryková Zuzana 

Fekár Róbert 

 

Zasadnutie Drezúrnej komisie SJF sa uskutočnilo online prostredníctvom videokonferencie. 

Prítomní boli 5, resp. 4 členovia DK, zasadnutie bolo uznášaniaschopné. 

Na zasadnutie boli prizvaní členovia P-SJF a generálna sekretárka SJF. 

 

Zasadnutie otvorila a viedla M. Horná. 

Uznesenie č. 1: Zapisovateľom zápisnice bude M. Horná a overovateľmi L. Fraňová a J. 

Balážová 

ZA: 4 (Balážová, Fraňová, Horná, Vančo) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0  

Uznesenie prijaté. 

 

Prítomní prediskutovali pripravené body programu a prijali nasledovné uznesenia: 

 

MSR 2023 v drezúre 

Na základe uznesenia P-SJF 012023/1/19 (P-SJF neschvaľuje návrh Drezúrnej komisie SJF 

pre organizáciu MSR 2023 v drezúre a vracia tento návrh k prepracovaniu so zohľadnením 

žiadaných kategórií), bola zvolaná schôdza DK SJF, na ktorú boli prizvaní členovia P-SJF 

a Generálna sekretárka SJF. 

M. Horná vysvetlila postup a dôvody pri prijímaní uznesenia o MSR 2023. 

1. Prijaté prihlášky: 



• 29.-30.07. JK Masarykov Dvor: P, D, YH, J 

• 08.-09.07. JK pri NŽ Topoľčianky: D, J, Y, S 

• 22.-23.07. JK pri NŽ Topoľčianky YH, P 

2. Termíny ME 

• 11.-16.07. ME Y, U25 

• 20.-23.07. ME J, D 

• 27.-30.07. ME P 

 

3. Kategórie MSR (s prehľadom účasti za posledné roky a predpokladom konania v 2023*) 

 2022 2021 2020 2019 2018 

Mladé 4r kone 9 5 1 2 4 

Mladé 5-6r kone 9 1 6 7 3 

Mladé 7r kone 0 4 0 0 3 

Pony jazdci 2 1 2 3 6 

Deti 5 6 6 8 13 

Juniori mladší 4 3 4 5 9 

Juniori starší 3 4 6 5 1 

Mladí jazdci 0 0 0 0 1 

Seniori 7 5 5 7 11 

* zelená = pravdepodobne sa uskutoční 

červená = pravdepodobne sa neuskutoční 

modrá = možno sa uskutoční 

 

4. Uznesenie DK SJF 

• 22.-23.07. JK pri NŽ Topoľčianky: YH4, YH5-6, YH7, P, S 

• 29.-30.07. JK Masarykov Dvor: D, Jm, Js, Y 

 

DK SJF sa zaoberala pridelením MSR, výberom termínov a rozdelením kategórií na 2 

zasadnutiach. Veľmi podrobne boli prebrané v prvom rade záujmy jazdcov, t.j. účasť na ME 

(predpokladá sa účasť v kategórii Y a J) a oddelenie kategórie detí od pony jazdcov. Ďalej sa 

zohľadnili možnosti poskytnutých termínov od organizátorov s ohľadom na dostatočný priestor 

pre splnenie kvalifikačných podmienok. A tiež sa prihliadalo na rovnomerné rozdelenie 

kategórii pre každého organizátora. 

DK má za to, že pri rozhodovaní sa má prihliadať na všetky vyššie uvedené dôvody a nie len 

na finančnú stránku a požiadavky jedného organizátora. Účasť na pretekoch nezabezpečujú len 

účastníci MSR, súťaže sú otvorené. Žiadna z kategórii MSR nie je zaručene obsadená aj 

v ďalšom roku a tiež nemôžeme hovoriť o stabilnom a výrazne vyššom počte v nejakej 

kategórii, ktorá by zabezpečovala vyššiu účasť. Okrem toho sa v zmysle TOP MSR 

v majstrovských súťažiach nevyberá od účastníkov MSR štartovné. 



R. Fekár vysvetlil, že P-SJF nenariadilo komisii prepracovanie v rozdelení kategórií, ale vo 

výbere nového organizátora z dôvodu, že na zasadnutí P-SJF sa zástupca organizátora JK 

Masarykov Dvor Ľ. Paučo vyjadril, že s rozdelením kategórii nesúhlasí a odstupuje od 

organizácie M-SR. Ďalej R. Fekár uviedol, že nepokladá za najšťastnejšie tesnosť všetkých 

termínov. 

M. Horná uviedla, že daná skutočnosť zo zasadnutia P-SJF nekorešponduje s uznesením P-SJF, 

kde sa nič o odstúpení neuvádza. 

Z. Bačiak-Masaryková upresnila, že Ľ. Paučo jej na zasadnutí P-SJF nakoniec list s vyjadrením 

odstúpenia od organizácie MSR neodovzdal. 

M. Horná uviedla, že po zasadnutí P-SJF telefonovala s Ľ. Paučom, ktorý jej oznámil, že 

odstupujú od organizácie MSR, pretože sa im pri danom rozdelení kategórii finančne neoplatia. 

Odvolával sa na prihlášku, v ktorej žiadali aj organizáciu kategórií mladých koní. M. Horná mu 

vysvetlila dôvody rozdelenia a keďže teda nie je pre neho vyhovujúce, požiadala o konkrétny 

návrh v prípade ak by sa presunuli kategórie mladých koní na Masarykov Dvor, ako rozdeliť 

zvyšné kategórie aby boli rovnomerne rozdelené medzi 2 organizátorov a zohľadnení termínov 

ME. Žiadny návrh nepadol. Následne Ľ. Paučo telefonoval M. Pechovej, ktorej poskytol 

informáciu, že podá novú prihlášku o organizáciu MSR a dokonca s iným termínom. 

P. Vančo – je škoda, že práve Ľ. Paučo sa na túto schôdzu nepripojil, pretože bola iniciovaná 

s cieľom otvorenej diskusie a prijatia záveru. Teraz môžeme opäť očakávať riešenie rozsiahlou 

mailovou komunikáciou. 

Z. Bačiak-Masaryková sa informovala, či by bolo možné obe majstrovstvá uskutočniť v JK 

pri NŽ Topoľčianky, tak ako boli prihlášky. 

Prítomní tento bod programu uzavreli s tým, že nie je jasné čo vlastne Ľ. Paučo požaduje, 

nepodal odstúpenie od organizácie MSR, ani novú prihlášku s iným termínom. V zápise zo 

zasadnutia P-SJF sa uvádza: „p. Paučo, ako zástupca organizátora sa vyjadril, že navrhované 

prerozdelenie kategórií nekorešponduje s ich zaslanou žiadosťou na organizáciu MSR 2023“. 

Nežiadali o kategóriu mladých jazdcov, takže tá sa môže presunúť druhému organizátorovi, 

ktorý o ňu požiadal. 

DK za daných okolností nevie vhodnejšie rozdeliť kategórie a ponecháva to na zváženie P-SJF. 

 

*odpojenie Z. Bačiak-Masarykovej a R. Fekára zo schôdze 

*pripojenie členky DK Michaely Pechovej na schôdzu 

 

Drezúrny galavečer 

Prítomní sa dohodli na organizovaní Drezúrneho galavečera spojeného s vyhodnotením 

najúspešnejších jazdcov a koní v drezúre za sezónu 2022 a prejednali podrobnosti. 

Drezúrny rebríček 2023 

Uznesenie č. 2: 

DK SJF schvaľuje pravidlá Drezúrneho rebríčka 2023. 



ZA: 5 (Balážová, Fraňová, Horná, Pechová, Vančo) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Uznesenie prijaté. 

 

Rôzne 

M. Horná informovala o príprave prekladu nových Drezúrnych pravidlách a s prítomnými 

prediskutovala návrh národných úprav. 

Prítomní skonštatovali porušenie pravidiel pri rozhodovaní na drezúrnych pretekoch 20.-21.01. 

v Motešiciach, kde došlo ku konfliktu záujmov v zmysle Všeobecných a Drezúrnych pravidiel. 

Zodpovednosť v takýchto prípadoch je plne na každom rozhodcovi. DK dôrazne žiada 

o dodržiavanie všetkých platných pravidiel. 

P. Vančo navrhol odmenu za preklady a prípravu pravidiel a zostavovanie drezúrneho rebríčka. 

Uznesenie č. 3: 

DK SJF schvaľuje vyplatenie 200€ za preklad a prípravu drezúrnych pravidiel a 200€ za 

zostavovanie drezúrneho rebríčka. 

ZA: 4 (Balážová, Fraňová, Pechová, Vančo) 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 1 (Horná) 

Uznesenie prijaté. 

 

Členovia DK prebrali problematiku novej Smernice o vzdelávaní športových odborníkov SJF 

– praktický priebeh novej kategorizácie rozhodcov a odporučia ich KŠO v spolupráci s ktorou 

sa budú organizovať následne aj školenia a skúšky.   

 

M. Horná poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie DK ukončila. 

 

V Topoľčiankach, 11. 02. 2023 

 

Zapísala: ............................................................. Overili:........................................................ 

  Michaela Horná     Jana Balážová 

 

            

              ............................................................. 

         Linda Fraňová 

 


